
ПРОТОКОЛ№ 96

Засідання постійної комісії з питань планування бюджету, фінансів, цінової
політики та інвестицій

від 16.01.2024 року

Присутні:

Роман Бейзик – голова комісії
член комісії: Роман Курчик , Оксана Савран, Олег Пилипців. Михайло
Задорожний, Світлана Маменька .

Відсутні: Ірина Головацька .

Запрошені:
Леся Лазунда – начальник управління інвестицій та економічного розвитку;
Володимир Чуба – начальник відділу охорони здоров’я;
Петро Химин – директорШШК «Софія»;
Андрій Паутинка – директор департаменту міського господарства;
Олександра Яцишин – начальник відділу оренди та приватизації комунального
майна; Роман Грицай – начальник відділу освіти.

Порядок денний:
1. Про затвердження Програми покращення сприятливого інвестиційного

клімату, формування ефективної системи управління ЗЕД на рівні підприємств
Дрогобицької міської територіальної громади на 2024 рік.

2. Про внесення змін до Програми «Природоохоронні заходи за рахунок
цільових фондів.

3. Про затвердження Програми розвитку та підтримки комунальних
некомерційних підприємств охорони здоров’я Дрогобицької міської
територіальної громади на 2024 р.»

4. Про внесення змін до бюджету Дрогобицької міської територіальної
громади на 2024 рік.

5. Про затвердження Програми «Перспективного розвитку системи
водопостачання Дрогобицької територіальної громади на 2024 рік».

6. Про затвердження Програми «Фінансування робіт з будівництва,
реконструкції, реставрації об’єктів житлово-комунального господарства та
інших об’єктів соціальної та виробничої інфраструктури комунальної власності
на 2024 рік.

7. Про затвердження Програми «забезпечення функціонування
комунального підприємства «Управитель «Житлово-експлуатаційне об’єднання»
Дрогобицької міської ради на 2024р.

8. Про передачу функцій замовника з будівництва зовнішніх мереж
водопроводу на вул. Руданського в м. Дрогобич Львівської області».

9. Про затвердження Програми розвитку шахів у закладах загальної
середньої, дошкільної та позашкільної освіти Дрогобицької міської
територіальної громади на 2024 рік.



10. Розгляд заяви ТзОВ «Фасад-Захід» щодо зменшення орендної плати
до розміру 1% нормативно-грошової оцінки земельних ділянок.

11. Про продаж земельних ділянок у власність».
12. Про затвердження звіту про незалежну оцінку об’єкту комунальної

власності територіальної громади в особі Дрогобицької міської ради Львівської
області та про проведення електронного аукціону з умовами для продажу
нежитлової будівлі за адресою: м. Дрогобич, вул. Коновальця, 15А, площею
323,7 м. кв.

13. Про затвердження звіту про незалежну оцінку об’єкту комунальної
власності територіальної громади в особі Дрогобицької міської ради Львівської
області та про проведення електронного аукціону з умовами для продажу
нежитлової будівлі за адресою: м. Дрогобич, вул. Стрийська, 98, пл. 494,3 м. кв.

14. Про проведення електронного аукціону з умовами для продажу
нежитлової будівлі за адресою: с. Новошичі, вул. Т.Шевченка, 195.

15. Про встановлення пільгової орендної плати за оренду комунального
майна» для ТЗОВ «Піранья ТЕХ».

16. Про включення до Переліку другого типу об’єктів комунальної
власності територіальної громади в особі Дрогобицької міської ради та надання
дозволу на укладення договору оренди нежитлових приміщень.

17. Розгляд листа відділу освіти щодо реалізації пілотного проекту
«Офіцер служби освітньої безпеки».

18. Розгляд звернення ГО «Мрія» щодо розтермінування залишку
заборгованості.

СЛУХАЛИ: Про затвердження порядку денного.
Доповідач: Роман Бейзик
ВИРІШИЛИ: Затвердити порядок денний із доповненнями.
ГОЛОСУВАЛИ: «за» - 6;

«проти» - 0;
«утримались» - 0.

1. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми покращення сприятливого
інвестиційного клімату, формування ефективної системи управління ЗЕД на
рівні підприємств Дрогобицької міської територіальної громади на 2024 рік.
Доповідач: Леся Лазунда - начальник управління інвестицій та економічного
розвитку - наголосила, що дана Програма розроблена для створення необхідних
умов для залучення іноземних інвестицій, новітніх технологій та кращого
іноземного управлінського досвіду.
ВИРІШИЛИ: Підтримати даний проект рішення без виділення коштів.
ГОЛОСУВАЛИ: «за» - 6;

«проти» - 0;
«утримались» - 0.

2. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми «Природоохоронні заходи за
рахунок цільових фондів.



Доповідач: Андрій Паутинка – директор департаменту міського господарства
- який проінформував , що кошти на реалізацію Програми виділено. Вносяться
зміни лише по коду економічної класифікації видатків.
ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення.
ПРОЛОСУВАЛИ: «за» - 6;

«проти» - 0;
«утримались» - 0.

3. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми розвитку та підтримки комунальних
некомерційних підприємств охорони здоров’я Дрогобицької міської
територіальної громади на 2024 р.
Доповідач: Володимир Чуба, начальник відділу охорони здоров’я - повідомив,
що протягом останніх років вирішено ряд завдань спрямованих на забезпечення
прав громадян громади на якісну та доступну медичну допомогу як на
первинному, так і на вторинному рівні, створення належних умов для
перебування пацієнтів в закладах охорони здоров’я та роботи медичного
персоналу. Вдалось частково покращити матеріально-технічне, організаційне,
кадрове та медикаментозне забезпечення закладів.
ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ: «за» - 6;

«проти» - 0;
«утримались» - 0.

4. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до бюджету Дрогобицької міської
територіальної громади на 2024 рік.
Доповідач: Оксана Савран, начальник фінансового управління. Прокоментувала
додатки даного рішення щодо виділення коштів.
ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ: «за» - 5;

«проти» - 0;
«утримались» - 0.

5. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми «Перспективного розвитку системи
водопостачання Дрогобицької територіальної громади на 2024 рік.
Доповідач: Андрій Паутинка, директор департаменту міського господарства
– доповів, що кошти згідно з Програмою спрямовуються на виконання заходів,
необхідних для забезпечення безперебійного надання послуг з централізованого
водопостачання та водовідведення, погашення заборгованості перед
постачальником ТзОВ «Львівенергозбут» за спожиту електричну енергію та
виконання заходів планово-запобіжних робіт у межах підготовки підприємства
до роботи у осінньо-зимовий опалювальний період.
ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ: «за» -5;

«проти» - 0;
«утримались» - 0.



6. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми «Фінансування робіт з будівництва,
реконструкції, реставрації об’єктів житлово-комунального господарства та
інших об’єктів соціальної та виробничої інфраструктури комунальної власності
на 2024 рік.
Доповідач: Андрій Паутинка, директор департаменту міського
господарства - зазначив, що основними завданнями Програми є:

- Реконструкція квартальних водопровідних мереж низького тиску по вул.
Самбірській в м. Дрогобич Львівської області (коригування);

- Реконструкція квартальних водопровідних мереж високого тиску по вул.
Самбірській в м. Дрогобич Львівської області (коригування);

- Реконструкція радіальних відстійників на районних каналізаційних
очисних спорудах м. Дрогобича, розташованих в с.Раневичі, Дрогобицького
району Львівської області. Коригування.

- «Реконструкція котельні на вул. Куліша, 8 в м. Стебнику з встановленням
котлів на альтернативних видах палива».
ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ: «за» - 5;

«проти» - 0;
«утримались» - 0.

7. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми «забезпечення функціонування
комунального підприємства «Управитель «Житлово-експлуатаційне об’єднання»
Дрогобицької міської ради на 2024р.
Доповідач: Андрій Паутинка, директор департаменту міського господарства
– наголосив, що виділення коштів стосується першочергових аварійних робіт,
надання якісних, систематичних послуг з управління багатоквартирними
будинками у відповідності до норм обслуговування, забезпечення своєчасного
розрахунку КП «Управитель «Житлово-експлуатаційне об’єднання»
Дрогобицької міської ради за спожиті енергоносії, використання в місцях
загального користування високоефективних енергозберігаючих технологій,
придбання електричних ламп з датчиком руху, уникнення заборгованості по
виплаті заробітної плати.
ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ: «за» - 4;

«проти» - 0;
«утримались» - 1.

8. СЛУХАЛИ: Про передачу функцій замовника з будівництва зовнішніх мереж
водопроводу на вул. Руданського в м. Дрогобич Львівської області.
Доповідач: Андрій Паутинка, директор департаменту міського господарства.
ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ: «за» -4;

«проти» - 0;
«утримались» - 0.



9. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми розвитку шахів у закладах
загальної середньої, дошкільної та позашкільної освіти Дрогобицької міської
територіальної громади на 2024 рік».
Доповідач: Петро Химин, директор ШШК «Софія» - звернувся з проханням
до членів комісії підтримати проект рішення. Наголосив, що завдання полягає у
залученні дітей шкільного віку до занять гри в шахи через діяльність у закладах
освіти.
ВИРІШИЛИ: Підтримати даний проект рішення без виділення коштів.
ГОЛОСУВАЛИ: «за» - 4;

«проти» - 0;
«утримались» - 0.

10. СЛУХАЛИ:Розгляд заяви ТзОВ «Фасад-Захід» щодо зменшення орендної
плати до розміру 1% нормативно-грошової оцінки земельних ділянок.
Доповідач: Олександра Яцишин, начальник відділу оренди та приватизації
комунального майна - довела до відома, що звернулися представники ТзОВ
«Фасад Захід» з листом щодо внесення змін до договорів оренди, а саме
зменшення орендної плати до розміру 1% нормативно-грошової оцінки
земельних ділянок.
ВИРІШИЛИ: Надати дозвіл на зменшення орендної плати за землю.
ГОЛОСУВАЛИ: «за» - 4;

«проти» - 0;
«утримались» - 0.

11. СЛУХАЛИ: Про продаж земельних ділянок у власність.
Доповідач: Олександра Яцишин , начальник відділу оренди та приватизації
комунального майна .

- Паращуку Володимиру Івановичу, прож. м. Дрогобич, ділянка площею
3214кв.м. на вул. Трускавецькій, 69 м. Дрогобич.
ВИРІШИЛИ: Підтримати продаж у власність.
ГОЛОСУВАЛИ: «за» - 4;

«проти» - 0;
«утримались» - 0.

- Когут Галині Михайлівні прож. м. Дрогобич, ділянка площею 700 кв.м.
на вул. Б.Хмельницького, 49 м. Дрогобич.
ВИРІШИЛИ: Підтримати продаж у власність.
ГОЛОСУВАЛИ: «за» - 4;

«проти» - 0;
«утримались» - 0.

- ПП «Коло», ділянка площею 4336 кв.м. на вул. Дяківа Олега, 8 м.
Дрогобич
ВИРІШИЛИ: Підтримати продаж у власність.
ГОЛОСУВАЛИ: «за» - 4;

«проти» - 0;
«утримались» - 0.



- Худик Марті Ярославівні ділянка площею 211 кв.м. на вул.
Гайдамацькій, 1 м. Дрогобич.
ВИРІШИЛИ: Підтримати продаж у власність.
ГОЛОСУВАЛИ: «за» - 4;

«проти» - 0;
«утримались» - 0.

- ПП «РоКо», ділянка площею 426 кв.м. на вул. Б.Хмельницького, 49, м.
Дрогобич
ВИРІШИЛИ: Підтримати продаж у власність.
ГОЛОСУВАЛИ: «за» - 4;

«проти» - 0;
«утримались» - 0.

- ТзОВ «Сапсан» ділянка площею 4906 кв.м. на вул. Дрогобицька, 127, м.
Стебник.
ВИРІШИЛИ: Підтримати продаж у власність.
ГОЛОСУВАЛИ: «за» - 4;

«проти» - 0;
«утримались» - 0.

- Войціховському Володимиру Юрійовичу ділянка площею 60 кв.м. на
вул. Січових Стрільців, 1А м. Стебник.
ВИРІШИЛИ: Підтримати продаж у власність.
ГОЛОСУВАЛИ: «за» - 4;

«проти» - 0;
«утримались» - 0.

- Блюсюку Роману Миколайовичу ділянка площею 21 кв.м. на вул.
Самбірській, 78/4 м.Дрогобич.
ВИРІШИЛИ: Підтримати продаж у власність.
ГОЛОСУВАЛИ: «за» - 4;

«проти» - 0;
«утримались» - 0.

- Куваріній Надії Григорівні, ділянка площею 28 кв.м. на вул. П.Орлика,
1А м.Дрогобич.
ВИРІШИЛИ: Подати на розгляд ради.
ГОЛОСУВАЛИ: «за» - 4;

«проти» - 0;
«утримались» - 0.

12. СЛУХАЛИ: Про затвердження звіту про незалежну оцінку об’єкту
комунальної власності територіальної громади в особі Дрогобицької міської ради
Львівської області та про проведення електронного аукціону з умовами для
продажу нежитлової будівлі за адресою: м. Дрогобич, вул. Коновальця, 15А,
площею 323,7 м. кв.



Доповідач: Олександра Яцишин, начальник відділу оренди та приватизації
комунального майна - наголосила, що у даному рішенні прописані ціна та
умови аукціону для продажу нежитлової будівлі за вищевказаною адресою.
ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ: «за» - 4;

«проти» - 0;
«утримались» - 0.

13. СЛУХАЛИ: Про затвердження звіту про незалежну оцінку об’єкту
комунальної власності територіальної громади в особі Дрогобицької міської ради
Львівської області та про проведення електронного аукціону з умовами для
продажу нежитлової будівлі за адресою: м. Дрогобич, вул. Стрийська, 98, пл.
494,3 м. кв.
Доповідач: Олександра Яцишин, начальник відділу оренди та приватизації
комунального майна - наголосила, що у даному рішенні прописані ціна та
умови аукціону для продажу нежитлової будівлі за вищевказаною адресою.
ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ: «за» - 4;

«проти» - 0;
«утримались» - 0.

14. СЛУХАЛИ: Про проведення електронного аукціону з умовами для продажу
нежитлової будівлі за адресою: с. Новошичі, вул. Т.Шевченка, 195.
Доповідач: Олександра Яцишин, начальник відділу оренди та приватизації
комунального майна .
ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ: «за» - 4;

«проти» - 0;
«утримались» - 0.

15. СЛУХАЛИ: Про встановлення пільгової орендної плати за оренду
комунального майна» для ТЗОВ «Піранья ТЕХ.
Доповідач: Олександра Яцишин, начальник відділу оренди та приватизації
комунального майна.
ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ: «за» - 4;

«проти» - 0;
«утримались» - 0.

16. СЛУХАЛИ: Про включення до Переліку другого типу об’єктів комунальної
власності територіальної громади в особі Дрогобицької міської ради та надання
дозволу на укладення договору оренди нежитлових приміщень.
Доповідач: Олександра Яцишин, начальник відділу оренди та приватизації
комунального майна - зазначила, що дані об’єкти не підлягають проведенню
процедури аукціону.
ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ: «за» - 4;



«проти» - 0;
«утримались» - 0.

17. СЛУХАЛИ: Розгляд листа відділу освіти щодо реалізації пілотного
проекту «Офіцер служби освітньої безпеки».
Доповідач: Роман Грицай, начальник відділу освіти –, який звернувся з
проханням розгляду пілотного проекту «Офіцер служби освітньої безпеки».
Додав, що до його впровадження у закладах загальної середньої та дошкільної
освіти необхідно, з розрахунку 8-ми годинного робочого дня та оплати за
годину роботи 208,00 грн., орієнтовно 16650,0 тис.грн. на 2024 рік.
ВИРІШИЛИ: Взяти до відома.
ГОЛОСУВАЛИ: «за» - 4;

«проти» - 0;
«утримались» - 0.

18. СЛУХАЛИ: Розгляд звернення ГО «Мрія» щодо розтермінування залишку
заборгованості.
Доповідач: Олександра Яцишин, начальник відділу оренди та приватизації
комунального майна - щодо розтермінування заборгованості збитків,
заподіяних внаслідок невикористання земельних ділянок, самовільного
зайняття земельних ділянок та використання земельних ділянок із порущенням
законодавства про плату за землю до 31 червня 2025 року. Залищок
заборгованості на кінець 2023 року становить 7434,27 грн.
ВИРІШИЛИ: Надати дозвіл на розтермінування коштів до кінця 2024 року.
ГОЛОСУВАЛИ: «за» - 4;

«проти» - 0;
«утримались» - 0.

Голова комісії Роман БЕЙЗИК


